
 
 

Protokoll  

Plats: Envägen Tid: 8 augusti kl 18:30 

Närvarande: Lautaro, Anders, Micke, Jens 

 

1. Mötets öppnandes 

 

2. Godkännande av kallelse och dagordning 

 

3. Föregående protokoll  

 

4. Uppföljning av verksamhet 

Vägar (GA:6) 

Svevia kommer att belägga infartsvägarna enligt beslut som togs på årsstämman och 

preliminär start för arbetet är i oktober/november. Det kommer att gå ut information innan 

arbetet påbörjas.  

 

En medlem har uppmärksammat styrelsen på att Augustibacken har blivit en genomfart. 

Marken är privat och inget som samfälligheten har någon kontroll över. 

 

Vägarna kommer att ses över och de potthål som uppstått kommer att fyllas igen. Vidare 

kommer infartsvägarna att ses över. 

 

En medlem har hört av sig angående missnöje med dikesklippning. Vår entreprenör har haft 

kontakt med medlemmen.  Alla trädgrenar som börjar växa in mot vägområdets klipps ner. 

Om man vill så kan man själv hålla efter sina ”egna grenar” men det är ingen skyldighet. 

Samfälligheten är skyldig att sköta vägområdet och till det hör vägbana, diken samt slänter. 

   

Mark och Skog (GA:5) 

- Träd ärenden 

En medlem uppmärksammade att några träd bakom deras fastighet drabbats av 

granbarkborrar. Styrelsen tog in en arborist som tog ner de drabbade träden. 

 

Samfälligheten har skött klippningen av fotbollsplanen i egen regi. 

 

Ekonomi och Administration 

Styrelsen fastställde firmateckningen igen då banken vill ha detta . 

Firmateckning och teckningsrätt Beslutades att firman tecknas av ordförande Lautaro Aranda 

och kassör Anders Janzen två i förening. Att förklara paragrafen omedelbart justerad. 

Styrelsen beslutade om att ta lån ifrån Sparbanken Enköping för att kunna delfinansiera 

beläggningen av vägarna.  



 
 

Ekonomin är god. Det är fortfarande några fastigheter som inte har betalat årsavgiften och 

de kommer att skickas till Kronofogden för vidare åtgärd. Det har varit många felbetalningar 

och styrelsen skulle uppskatta om man tittar en extra gång så att betalning sker till rätt 

förening.  

 

5. Övriga frågor 

 

6. Nästa sammanträde  

 

7. Avslut 

 

 


